
 

 

 

 

 

Weert, 26 oktober 2023 

 

Aan:  Het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Weert 

Van:  Jeroen Goubet, raadslid Weert Lokaal 

Betreft: Vragen voor de rondvraag in commissie Samenleving en Inwoners  

Onderwerp: Bomen Middelstestraat 

 

Geacht college, 

 

Onlangs bereikte ons het bericht dat de gemeente 27 suiker esdoorns wil kappen in de 

Middelstestraat. Dit als onderdeel van de kap van 90 deels zieke bomen, aldus berichten in de media. 

 

Hierover willen wij u enkele vragen stellen; 

 

- Is het om veiligheidsredenen nodig om deze bomen in de Middelstestraat te kappen? 

- Zo ja, of zo niet, wat is de reden van deze kap? 

 

Weert is en stad in het groen. Wij zijn niet bekend met ziektes in de suiker esdoorn, zoals 

bijvoorbeeld in de es of de kastanje. Ziektes die kap noodzakelijk maken. Het kappen van bomen is 

wat ons betreft altijd een besluit dat pas na alle andere afwegingen genomen kan worden. Men wil 

bomen soms weg hebben vanwege lichtinval of bladval, In dit geval blijkt het tegendeel aan de hand .  

 

Bewoners van de Middelstrestraat hebben Weert Lokaal benaderd om deze bomen juist te laten 

staan. In een eerder geval heeft de gemeente gehoor gegeven aan bewoners van de Zuiderstraat in 

Weert om daar beeldbepalende, grote bomen te laten staan. 

 

Vandaar ons verzoek; 

 

- Laat de 27 beeldbepalende suiker esdoorns staan.  

 

Indien het nodig is een alternatief beheerplan vast te stellen om dit besluit te borgen dan horen wij dit 

graag van U.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
Jeroen Goubet 

Raadslid Weert Lokaal 


